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Přemysl Votava: Kostky jsou vrženy!
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Je krátce po oznámení výsledků prezidentské volby,

nepřeceňujme ale tento volební rituál, který rozvíří jen

český rybníček. Doma se pochválíme, či pohádáme, ale svět

nezajímáme. Světová média někde na třetí straně dají

zprávu z Prahy, možná fotografii pana generála. Nic víc.

Nejsme zase tak zajímaví, … ostatně, kdo z českých

řadových občanů zná jméno prezidenta třeba v Bulharsku,

Rumunsku, nebo Maďarsku ? Málokdo. Je třeba také říci,

že prezident ČR nemá ty pravomoce, jako například

prezident ve Francii, USA, v Číně, či v Rusku. Naši

společnosti nepřispívá ani to, že český prezident již dnem

svého zvolení čelí nenávistné kampani. I to ponižuje

postavení našeho prezidenta. Masaryk to nikdy nebude.

Nyní k samotným volbám. Z mého pohledu je překvapením že 70%

všech odevzdaných hlasů získali první dva kandidáti, vidíme jejich

dominantní postavení, ale i jejich těsný vzájemný výsledek. Z

ostatních se stala jen “hvězdná pěchota”. Potěšila vysoká účast
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voličů, z které je zřejmý motivační zájem občanů o tyto volby. Dobrá

zpráva přišla i pro pravicový tábor, konečně po 10letech

prezidentských porážek je tu naděje. Generál Pavel se stal favoritem

2.kola voleb, vykročil na Hrad ! Dlouhodobá kampaň Antibabiš

slavila úspěch. Nevím ale, zda je to dobrá zpráva pro občany. Při

pohledu na volební mapu ČR je vidět výrazné rozdělení české

společnosti. Na jedné straně v ekonomických a sociálních

problémech bojující venkov, na druhé straně ekonomicky silná Praha

a další velká města. Tomu odpovídají i úspěchy prvnich dvou

kandidátů. P. Pavel především zvítězil v ekonomicky silných

okresech, A. Babiš naopak v těch venkovských. Bylo tomu tak i v

minulých prezidentských, ale i parlamentních volbách. Nebezpečný

trend, který se stává již pravidlem….

Společnost se nebezpečně rozděluje, bez ohledu na

výsledek voleb. To by mělo zvednout politiky ze židlí, než

budou jásat… Nezabetonovat se ve Sněmovní, nebo ve

Strakovce, vidět českou či moravskou vesnici. Mnohým se

to nebude líbit, ale Andrej Babiš má k těmto občanům

blíže…
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